

MEDIA RELEASE

Paris, July 10, 2017

Mannai Corporation acquires from Boussard & Gavaudan a c. 17% stake in Gfi Informatique

Following the announcements on 10 May 2017 and on 19 June 2017, Mannai Corporation, Apax France, Altamir and Boussard & Gavaudan, acting in concert and currently holding c. 95% of the share capital and voting rights of Gfi Informatique, announce today that Mannai Corporation acquired from Boussard & Gavaudan, through an off-market transaction, 11,231,313 shares in Gfi Informatique at a price per share of €8.00, representing c. 17% of the share capital and voting rights of Gfi Informatique.

Following this acquisition, Mannai Corporation holds c. 81%, Apax France/Altamir hold c. 6% and Boussard & Gavaudan holds c. 9% of the share capital and voting rights of Gfi Informatique.

Mannai Corporation will further acquire off-market from Apax France, Altamir and Boussard & Gavaudan a stake representing c. 15% of the share capital and voting rights of Gfi Informatique in 2018, subject to the applicable regulatory approvals.

About Gfi Informatique

Gfi Informatique is a major player in value-added IT services and software in Europe, and occupies a strategic position in its differentiated approach to global firms and niche entities. With its multi-specialist profile, the Group serves its customers with a unique combination of proximity, sector organisation and industrial-quality solutions. The Group has around 14,000 employees and generated revenue of € 1,015 million in 2016. Gfi Informatique is listed on the Paris Euronext (Compartment B) - ISIN Code: FR0004038099.

بيان صحفي

باريس، 10 يوليو 2017

يستحوذ مجمع شركات المناعي على حوالي 17% في شركة جي اف اي انفورماتيك من شركة بوسارد وغافودان

تابعاً للإعلانين الصادرين في 10 مايو 2017 و 19 يونيو 2017، تبليغ اليوم مجمع شركات المناعي وأبلكس فرنسا وألتامير وبوسارد وغافودان - الذين يملكون حالياً نسبة تبلغ حوالي 95% من رأس المال وحقوق التصويت في شركة جي اف اي انفورماتيك - بأن مجمع شركات المناعي استحوذ، في صفقة خارج السوق المالي، على 11,231,313 سهماً في شركة جي اف اي انفورماتيك من بوسارد وغافودان، بسعر 8.00 يورو للسهم الواحد. وتمثل هذه الأسهم حوالي 17% من رأس المال وحقوق التصويت في الشركة.

يملك مجمع شركات المناعي بعد هذا الاستحواذ حصة تبلغ حوالي 81%، في حين تمتلك أبلكس فرنسا / ألتامير حصة تبلغ حوالي 6%، وتمتلك شركة بوسارد وغافودان حصة تبلغ حوالي 9% من رأس المال وحقوق التصويت في شركة جي اف اي انفورماتيك.

وسيستحوذ مجمع شركات المناعي في 2018، خارج السوق المالي، وبعد الحصول على الموافقات التنظيمية المطلوبة، من أبلكس فرنسا وألتامير وبوسارد وغافودان، على حصة تمثل حوالي 15% من رأس المال وحقوق التصويت في شركة جي اف اي انفورماتيك.

معلومات عن جي اف اي انفورماتيك

تعد شركة جي اف اي انفورماتيك إحدى الشركات الرئيسية في قطاع خدمات تكنولوجيا المعلومات والبرمجيات ذات القيمة المضافة في أوروبا، ولها مكانة إستراتيجية نظراً لمنهجها المتميز والمتنوع في التعامل مع الشركات العالمية والكيانات المتخصصة. تعمل المجموعة في عدة تخصصات، ولذلك يمكنها خدمة عملائها بمجموعة من المزايا تجمع بين القرب المكاني وتنظيم القطاع والحلول ذات الجودة الصناعية. هناك نحو 14,000 موظف يعملون في المجموعة، والتي حققت إيرادات بقيمة 1,015 مليون يورو في عام 2016. شركة جي اف اي انفورماتيك مُدرجة في سوق يورونكست باريس (الغرفة "ب") - وتحمل رقم ISIN Code: FR0004038099.

About Mannai Corporation

Mannai Corporation is a diversified publicly listed conglomerate spanning the key industry and services sectors. Created over 60 years ago and headquartered in Doha, Qatar, the group has grown over the years through a business portfolio and geographical diversification strategy. Today, the core activities of the group include information and communication technology, automotive distribution, jewelry retailing, heavy equipment distribution and services and engineering services to the oil and gas sector. Mannai Corporation employs over 5,700 employees within its group of companies. In addition to Qatar, the conglomerate has a presence today in GCC, India & Turkey. As of December 31st 2016, Mannai Corporation recorded 1.27 billion euros in revenue and a 139 million euros net profit. Mannai Corporation is listed on the Qatar Exchange since 2007 (QE: MCCA).

About Apax France

www.apax.fr

@ApaxPartners_Fr

Apax Partners is a leading private equity firm in Europe. With more than 45 years of experience, Apax Partners provides long-term equity financing to build and strengthen world-class companies. Funds managed and advised by Apax Partners exceed €3 billion. These funds invest in fast-growing middle-market companies across four sectors of specialisation.

TMT: Altran, Gfi Informatique, InfoVista, Melita, Nowo-ONI and Vocalcom

Consumer: Europe Snacks, Groupe AFFLELOU, Groupe Royer, Sandaya, and THOM Europe (Histoire d'Or, Marc Orian, TrésOr, Stroili and Oro Vivo)

Healthcare: Amplitude Surgical

Services: CIPRES Assurances, Groupe INSEEC, Marlink and SK FireSafety

معلومات عن مجمع شركات المناعي

مجمع شركات المناعي هي مؤسسة متنوعة الأنشطة، ومُدرجة كشركة عامة، تعمل في مجموعة مختلفة من قطاعات الصناعة والخدمات الرئيسية. وقد تأسست المجموعة منذ أكثر من 60 عاماً ويقع مقرها الرئيسي في مدينة الدوحة، في دولة قطر. وقد نجحت المجموعة في تحقيق قدر كبير من النمو منذ تأسيسها من خلال إستراتيجية تنوع محفظة أعمالها وجغرافيتها، وأصبحت الأنشطة الرئيسية للمجموعة اليوم تضم مجالات تكنولوجيا المعلومات والاتصالات وتوزيع السيارات وتجارة التجزئة في المجوهرات وتوزيع وخدمات المعدات الثقيلة وتقديم الخدمات الهندسية لقطاع النفط والغاز. يعمل في مجمع شركات المناعي أكثر من 5,700 موظف. وللمجموعة، بالإضافة إلى مقرها في دولة قطر، حضور في دول مجلس التعاون الخليجي والهند وتركيا. سجل مجمع شركات المناعي في 31 ديسمبر 2016 إيرادات بقيمة 1,27 مليار يورو، وصافي أرباح بقيمة 139 مليون يورو، وهي مُدرجة في بورصة قطر منذ عام 2007 (QE: MCCA).

معلومات عن أباكس فرنسا

www.apax.fr

@ApaxPartners_Fr

شركة أباكس بارتنرز هي شركة رائدة في مجال الاستثمارات الخاصة، تعمل في أوروبا. وتقدم شركة أباكس بارتنرز، والتي تتمتع بخبرة تزيد عن 45 عاماً، خدمات تمويل الأسهم طويلة الأجل لغرض بناء وتعزيز الشركات العالمية. وتزيد الصناديق المالية التي تديرها شركة أباكس بارتنرز، أو تقدم المشورة لها، عن 3 مليارات يورو. وتُستثمر هذه الأموال في الشركات المتوسطة سريعة النمو في أربع قطاعات متخصصة.

التكنولوجيا والإعلام والاتصالات: ألتران، جي اف اي انفورماتيك، إنفوفيستا، ملينا، نوو- أونى، فوكالكوم.

التجزئة والاستهلاك: يورو سناكس، جروب أفيلو، جروب روير، سندي، توم يورو (هيستوير دي أور، مارك أوريان، ترييسور، سترويلي، أورو فيفو).

الرعاية الصحية: أمبليتيود سيرجيكال.

الخدمات: سيبيريس أشورنيسيس، جروب أي أن أس إي إي سي، مارلينك، أس كيه فاير سيفتي.

معلومات عن ألتامير

About Altamir

Altamir (Euronext Paris-B, LTA) is a listed private equity company with almost €800m in assets under management. The company invests via and with the funds managed or advised by Apax Partners France and Apax Partners LLP, two leading private equity firms in their respective markets. It provides access to a diversified portfolio of fast-growing companies across Apax's sectors of specialisation (TMT, Retail & Consumer, Healthcare, Business & Financial Services) and in complementary market segments (mid-sized companies in French-speaking European countries and larger companies across Europe, North America and key emerging markets).

For more information: www.altamir.fr

About Boussard & Gavaudan

Created in 2002 by Emmanuel Boussard and Emmanuel Gavaudan, Boussard & Gavaudan is an independent asset manager wholly owned by his founders and partners. The funds managed and advised by Boussard & Gavaudan are around €4.6 billion. The Group has 71 recognized professionals, from which 18 traders and 8 analysts. Boussard & Gavaudan distinguishes itself by its entrepreneurial, proactive and independent spirit, ensuring an objective investment process.

Media contacts:

Mannai Corporation – Havas Paris

Daniel Saltsman – + 33 6 33 39 94 42 –
daniel.saltsman@havas.com

Apax Partners

Coralie Cornet,
Communications
Director

Tel. + 33 1 53 65 01

Altamir

Agathe Heinrich,
Investor Relations &
Communications

Tel. +33 1 53 65 01

شركة ألتامير (يورونكست باريس - بي، إل تي آيه) هي شركة استثمارات خاصة مُدرجة كشركة عامة تمتلك أصولاً مدارة بقيمة تبلغ حوالي 800 مليون يورو. وتجري الشركة استثماراتها من خلال صناديق مالية تديرها أو تقدم المشورة لها شركة أباكس بارتنرز فرنسا وشركة أباكس بارتنرز إل إل بي، وهما شركتان رائدتان في مجال الاستثمارات الخاصة، كل في الأسواق الخاصة بها. وتوفر الشركة إمكانية الوصول لمجموعة متنوعة من الشركات سريعة النمو عبر مختلف القطاعات التي تخصص فيها شركة أباكس (التكنولوجيا والإعلام والاتصالات، والتجزئة والاستهلاك، والرعاية الصحية، والأعمال والخدمات المالية) وفي الأسواق التكميلية (الشركات متوسطة الحجم في الدول الأوروبية المتحدثة باللغة الفرنسية والشركات الكبرى في مختلف أنحاء أوروبا وأمريكا الشمالية والأسواق الناشئة الرئيسية).

لمزيد من المعلومات: www.altamir.fr

معلومات عن بوسارد وغافودان

تأسست شركة بوسارد وغافودان في عام 2002 على يد إيمانويل بوسارد وإيمانويل غافودان. شركة بوسارد وغافودان شركة إدارة أصول مستقلة ومملوكة بالكامل لمؤسسيها وشركائها. وتبلغ قيمة الصناديق المالية التي تديرها وتقدم المشورة لها شركة بوسارد وغافودان حوالي 4,6 مليار يورو. ويعمل بالمجموعة 71 متخصصاً معترف بهم، منهم 18 متداولاً و8 محللين. وتتميز شركة بوسارد وغافودان عن غيرها بما تتمتع به من روح المبادرة والاستباقية والاستقلالية، بما يضمن إجراء عملية استثمار موضوعية.

جهات الاتصال الإعلامية:

مُجمَع شركات المناعي – هافاس باريس

دانييل سالتمان مان – +33 6 33 39 94 42 -
daniel.saltsman@havas.com

ألتامير أباكس بارتنرز

كورالي كورنيت،
مدير الاتصالات
أجاسي هاينريتش،
علاقات المستثمرين
والاتصالات

هاتف: 33 1 53 65 01 74

هاتف: 33 1 53 65 01 29

+33 1

29 coralie.cornet@apax.fr	74 agathe.heinrich@altamir.fr	+33 1 coralie.cornet@Apax.fr agathe.heinrich@Altamir.fr
--	--	--